



20/06/2024

AVIS AUX USAGERS N°06/2024

* * *

RESTRICTIONS DURANT TOURNAGE

Interdictions d'accostage et impact sur la circulation

Début : 25/06/2024 – 14h

Fin : 26/06/2024 – 15h

En raison du tournage du téléfilm « Meurtres à Saint-Martin », l'accostage sera temporairement interdit comme suit :

- **Interdiction d'accostage sur la PASSERELLE**, y compris les places PE1 et PE2, du Mardi 25 juin à 14h jusqu'au Mercredi 26 juin à 15h. Une autorisation d'amarrage exceptionnelle est accordée le 26 juin pour le bateau "NO NAME" en qualité de figurant.
- **Interdiction d'accostage sur le PONTON "I"** le Mercredi 26 juin à 7h jusqu'à 15h.

Impact sur la circulation : La circulation piétonne et routière sera impactée sur les zones du tournage. Les usagers devront suivre la signalétique et les consignes de l'équipe de production.

La Direction

NOTICE TO MARINA FACILITY USERS N.06/2024

* * *

RESTRICTIONS DURING FILM SHOOT

Docking restrictions and traffic impact

Start : 25/06/2024 – 2 :00 pm

End : 26/06/2024 – 3 :00 pm

Due to the filming of the movie "Meurtres à Saint-Martin", the following docking restrictions will be in place:

- **Docking prohibited on the PASSERELLE**, including slips PE1 and PE2, from Tuesday, June 25 at 2 PM until Wednesday, June 26 at 5 PM. An exceptional docking authorization will be granted for the boat "NO NAME", taking part in the shoot.
- **Docking prohibited on DOCK "I"** from Wednesday, June 26 at 7 AM until 3 PM.

Traffic impact : Pedestrian and vehicle traffic will be impacted during filming in the affected areas. Users shall follow the signage in place and instructions from the production team.

Port Management